
(2000/C 330 E/087) ΓΡΑΠΤΗ ΕΡΩΤΗΣΗ E-0088/00

υποβολή: Camilo Nogueira Román (Verts/ALE) προς την Επιτροπή

(26 Ιανουαρίου 2000)

Θέµα: Ένταξη της Γαλικίας στα Σιδηροδροµικά ∆ιευρωπαϊκά ∆ίκτυα Μεγάλης Ταχύτητας κατά την περίοδο
2000-2006

Το ισπανικό κράτος υπέβαλε στην Επιτροπή πρόταση για την ένταξη της Γαλικίας στα Σιδηροδροµικά
∆ιευρωπαϊκά ∆ίκτυα Μεγάλης Ταχύτητας, στο πλαίσιο της προβλεπόµενης µεταρρύθµισης για το τρέχον έτος
2000 και η οποία ανεκοινώθη για τον µήνα Ιανουάριο από την αρµόδια Επίτροπο για τις σχέσεις µε το
Κοινοβούλιο, τον Τουρισµό και τις Μεταφορές;

(2000/C 330 E/088) ΓΡΑΠΤΗ ΕΡΩΤΗΣΗ E-0092/00

υποβολή: Camilo Nogueira Román (Verts/ALE) προς την Επιτροπή

(26 Ιανουαρίου 2000)

Θέµα: Σιδηροδροµική γραµµή υψηλής ταχύτητας µεταξύ Βόρειας Πορτογαλίας και Γαλικίας

Στα µέσα ενηµέρωσης της Γαλικίας επαναλαµβάνεται διαρκώς η είδηση σύµφωνα µε την οποία βρίσκεται υπό
εξέταση ένα σχέδιο σιδηροδροµικής γραµµής υψηλής ταχύτητας µετά από απόφαση της Επιτροπής Συντονισµού
της περιοχής της Βόρειας Πορτογαλίας και της περιφερειακής Κυβέρνησης της Γαλικίας, µε προϋπολογισµό
µελέτης χρηµατοδοτούµενο κατά 50 % από την Ευρωπαϊκή Ένωση. Όπως επιβεβαιώνεται από την απάντηση της
Ισπανικής κυβέρνησης στον εκπρόσωπο της ΒΝG στο Κογκρέσο των Βουλευτών, δεν προκύπτει ότι τα υπό µελέτη
σχέδια αφορούν τίποτε περισσότερο από την κατασκευή µιάς γραµµής ικανής να επιτρέψει ανάπτυξη ταχύτητας
µόλις 160 χιλιοµέτρων την ώρα, ενώ αυτό συµπίπτει και µε άλλες πληροφορίες εκπροσώπων της Πορτογαλικής
κυβέρνησης η οποία δεν θεωρεί πως έχει προτεραιότητα η γραµµή υψηλής ταχύτητας µεταξύ Κορούνια και
Σετουµπάλ και επικεντρώνουν την προσοχή µόνον στην γραµµή Πόρτο-Λισσαβόνας µε σύνδεση µε τη Μαδρίτη.

Θα µπορούσε άραγε η Επιτροπή να επιβεβαιώσει αυτή την κατάσταση και να εξηγήσει, εάν αληθεύουν τα
προαναφερθέντα, τους λόγους για τους οποίους η ταχύτητα µεταξύ Γαλικίας και Πορτογαλίας περιορίζεται σε
τόσο χαµηλά επίπεδα; Παράλληλα, θα µπορούσε να αναφέρει και τις προθεσµίες για την υλοποίηση των έργων και
έναρξη της λειτουργίας µιάς σιδηροδροµικής γραµµής τόσο αναγκαίας για την ανάπτυξη και των δύο αυτών
συνοριακών περιοχών;

(2000/C 330 E/089) ΓΡΑΠΤΗ ΕΡΩΤΗΣΗ E-0093/00

υποβολή: Camilo Nogueira Román (Verts/ALE) προς την Επιτροπή

(26 Ιανουαρίου 2000)

Θέµα: Επενδύσεις στη Γαλικία στον τοµέα των σιδηροδρόµων κατά την περίοδο 2000-2006

Ο κ. Mariano Rajoy, Υπουργός της Ισπανικής κυβέρνησης και ο κ. Xosé Antón Orza, οικονοµικός σύµβουλος
της περιφερειακής κυβέρνησης της Γαλικίας, ανακοίνωσαν ότι το Ισπανικό κράτος σκοπεύει να επενδύσει 150 δισ.
πεσέτες (901,5 κατ. ευρώ) στους σιδηροδρόµους της Γαλικίας κατά την περίοδο 2000-2006. Θα µπορούσε
άραγε η Επιτροπή να επιβεβαιώσει αυτά τα ποσά και να διασφαλίσει ότι µε τα κονδύλια αυτά η Γαλικία θα
συνδεθεί µε τα διευρωπαϊκά δίκτυα σιδηροδρόµων υψηλής ταχύτητας, καθώς επίσης και ότι οι εσωτερικές της
γραµµές θα εκσυγχρονισθούν;

Κοινή απάντηση
του κ. de Palacio εξ ονόµατος της Επιτροπής

στις γραπτές ερωτήσεις E-0088/00, E-0092/00 και E-0093/00

(13 Μαρτίου 2000)

Σύµφωνα µε τη συλλογιστική που υπάρχει σήµερα για την προετοιµασία της αναθεώρησης των κοινοτικών
κατευθύνσεων όσον αφορά το διευρωπαϊκό δίκτυο µεταφορών, απόφαση αριθ. 1692/96/ΕΚ του Ευρωπαϊκού
Κοινοβουλίου και του Συµβουλίου της 23ης Ιουλίου 1996 (1), η Επιτροπή δεν γνωρίζει να υπάρχουν
συγκεκριµένα νέα έργα για γραµµές µεγάλης ταχύτητας στην Ισπανία. Τα ποσά που αναφέρει το Αξιότιµο
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